



## YUKON CANADA

### ORDER-IN-COUNCIL 2022/174 NOTARIES ACT

Pursuant to section 15 of the *Notaries Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** The following persons are each appointed as a notary public for the period during which they remain employed by the Government of Yukon in the position as specified in this Order:

Joyce Ann Figueroa (Human Resources Consultant I, Highways and Public Works)

Kendall Pigeau (Human Resources Consultant I, Highways and Public Works)

Lynn Williams (Human Resources Consultant II, Highways and Public Works)

**2** Order-in-Council 2022/65 is amended by replacing the expression "(Accounting Clerk)" under the appointment of Bettina Kramer with the expression "(Finance and Business Analyst)".

**3** Order-in-Council 2022/138 is amended by replacing the expression "(Deputy registrar)" under the appointment of Robyn Pope with the expression "(Administrative Assistant)".

**4** The appointments of the following persons as a notary public are revoked

Kelsey McNab (OIC 2021/107)

Tammy Rolls (OIC 1994/60)

Dated at Whitehorse, Yukon,

November 2, 2022

### DÉCRET 2022/174 LOI SUR LES NOTAIRES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 15 de la *Loi sur les notaires*, décrète :

**1** Les personnes suivantes sont nommées notaires pour la période pendant laquelle elles occupent, au sein du gouvernement du Yukon, les postes indiqués dans le présent décret :

Joyce Ann Figueroa (conseillère en ressources humaines I, Voirie et Travaux publics)

Kendall Pigeau (conseillère en ressources humaines I, Voirie et Travaux publics)

Lynn Williams (conseillère en ressources humaines II, Voirie et Travaux publics)

**2** Le Décret 2022/65 est modifié en remplaçant, dans la nomination de Bettina Kramer, l'expression « (commis à la comptabilité) » par l'expression « (analyste des finances et des affaires) ».

**3** Le Décret 2022/138 est modifié en remplaçant, dans la nomination de Robyn Pope, l'expression « (registraire adjointe des statistiques de l'état civil) » par l'expression « (adjointe administrative) ».

**4** Les nominations des personnes suivantes à titre de notaire sont révoquées :

Kelsey McNab (Décret 2021/107)

Tammy Rolls (Décret 1994/60)

Fait à Whitehorse, au Yukon,

le 2 novembre 2022

Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon